

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

17. Juni 1703

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

June. 115^o

17. O Some plead for imperfection saying
we cannot be perfect: and make it a
cloak for their impotence; others
preach the study of perfection, and
are thereby insinuated into spiritual pride.

שמות י"ז: כ"ג: כ"ד: כ"ה: כ"ו: כ"ז: כ"ח: כ"ט: ל'

ל'י: ל"א: ל"ב: ל"ג: ל"ד: ל"ה: ל"ו: ל"ז: ל"ח: ל"ט: מ'

מ"א: מ"ב: מ"ג: מ"ד: מ"ה: מ"ו: מ"ז: מ"ח: מ"ט: נ'

5. 9. The. 1. 6. πεινισὼς ἀπὸ τοῦ ὕπνου November.

ἐναρξάμενος ἐν ὕπνῳ ἔργον ἀγαθὸν ἐπιβλέψας
ἔχει ἡ γὰρ ἐκείνη χεὶρ νεκ. 10. ἀποστολῆς
εἰς ἡρώδην χεῖρ. 11. 1 The. 5. 23. ἐν τῇ
παρεσβίᾳ τῆς χεῖρ. 12. Tit. 11. 13. ἐπιφάνεια
τῆς δόξης, 14. ἐργαζέσθαι θεῷ καὶ σωθῆναι ἡρώδην
15. 1 Cor. 15. 6. ὁ θεὸς ὁ αἰσῶν ἐκ πάντων
φωτὶ λαμπρῶν, ὁ δὲ ἀλαμπρῶν ἐν λαοῖς καρδίαις
ἡρώδην πρὸς φωτισμὸν τῆς γενεᾶς τῆς δόξης
16. θεὸς ἐν παρεσβίᾳ τῆς χεῖρ.

Hæc dies, quando Sol Iustitiæ animam nostram
irradiavit atq; nebulas et nubes carnalium
concupiscentiarum dissipavit, atq; in corda nostra
per afflictiones purificans imaginem suam
representavit, est dies illa latetia, quæ Abra-
ham lætabatur, secundum dictum (Gen. 22.)
Abraham pater vester lætabatur, quod videret
filium suum.